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.. 53.§ (1)'. A képviselő jogosult önkormányzati ügyben a polgármesterhez, az 
alpolgármesterhez és a bizottság hatáskörével összefüggésben a bizottság elnökéhez 
interpellációt intézni. Közigazgatási hatósági ügyben interpell álni nem lehet. 
Az intaJrlláló reve: Legárd Krisztián képviselő (DK) 

Az interpelláció tárgya: Mennyi építési tö1meléket és földlerakást, mekkora környezetkárosítást 
visel el a XV. kerület? 

Az interpellált neve: Hajdu László polgármester 

A Képviselő-testület ülésének időpontj a: 2017. november 28. 
---:;:;J' 

Az interpelláló aláírása: 

Az interpelláció tartalma 

Tisztelt Polgánnester Úr! 

A rákospalotai lakosok értetlenül nézik a XV. kerületben hónapok óta folyó építési- és bontási 
törmelék lerakást, majd annak bontásból, kitermelésbőJ származó földdel való letakarását. 

Egyik helyszíne a lerakásnak az lrinyi János Laktanya mögötti terület, ahová az önkormányzat 
egy ezidáig meg nem valósult haditechnikai park céljaira kiépíttette a szilárd útburkolatot és a 
közvilágítást. Itt kb. 6-8 méter magasságban került felhalmozásra cserepet, betont, téglát, 
betonvasat tartalmazó törmelék, homokkal és földdel keverve és borítva. Ezt a területet ritkás 
erdő, fás terület fedte, melyre a törmelék rákerült. A fák koronái helyenként még kilátszanak a 
törmelékkupacok alól, másik felük tetejét levágták. 
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Másik helyszíne a lerak:ásnak a rákospalotai határ, ahol a frissen kikarózott, kimért szántóföldek 
egyikére került lerakásra ugyanilyen típusú törmelékkel vegyes föld. Itt a több méter magas sáv a 
teljes telekhosszat borítja kb. 4-5 méter magasságban. Ez érdekes látványt nyújt már a Metro 
áruháztól a szántóföldek, kukoricások között. 

Hannadik és egyben új helyszíne a lerakásnak az MO-ra vezető, XVI. kerület határán húzódó 
útszakasz XV. kerületi oldala, ahová több méter magasságban még borítgatják le a kupacokat 

A kerületi média ilyen nagyszabású tevékenységről, mely több száz köbméter törmelék és bontott, 
kiemelt föld megmozgatásával járt volna, s kerületünket érinti nem számolt be, s a képviselők sem 
kaptak tájékoztatást erről a látványos folyamatról, mellyel a lakosságot hiteles információkkal 
tudták volna ellátni. Úgy tűnik, hogy Rákospalota külterületei egy ,,nagy üzlet" részévé váltak, 
aminek nem tudni, hogy kik a nyertesei, de vesztesei egyértelműen a lakosok. 

Kérdezem ezért Polgármester urat a kerületi és rákospalotai lakosok megnyugtatása érdekében: 

1. Milyen információja van a három helyszínen történt és történő építési törmelék és föld 
lerakásáról? Milyen intézkedések történtek a lerakás megszüntetésére és felszámolására? 

2. Milyen tulajdonban álló telkeket érint és milyen mértékben a törmelék és föld lerakás? 

3. Honnan szánnazik. az építési törmelék, építőanyag és a ledeponált föld? 

4. A lerakást végzők betartották-e az irányadó, az elhelyezésre vonatkozó szabályokat? 
Rendelkeztek-e ilyen tevékenységre engedéllyel? 

5. Történt-e a helyszínen környezetszennyezés, környezet veszélyeztetés, talajkárosítás? A 
környező földek talajvíz minőségére, a közelben folyó patak vízminőségére befolyással 
van-e a törmelék és földlerakás közelsége? 

6. Az építési anyagok és bontási törmelék lerakásának megkezdése előtt a XV. kerületi 
Önkormányzat vagy a Hivatal bármelyik vezetőjének volt-e, lehetett-e bármilyen előzetes 
tudomása a lerakási szándékról? 

7. A lerakást végző tulajdonosokkal, vállalkozókkal a XV. kerületi Önkormányzat vagy 
Hivatal bármelyik vezetője folytatott-e megelőzően, vagy az észlelést követően bármilyen 
beszélgetést, tárgyalást, kinyilvánította-e jóváhagyását vagy beleegyezését? 

8. Volt-e az Önkormányzatnak az út és a világítás kiépítésével - az Irinyi János Laktanya 
háta mögötti területhez- bármilyen szándéka a lerakást végző tulajdonosok és vállalkozók 
közvetlen vagy közvetett támogatására? 

9. Hogyan kívánja Polgármester úr a későbbiekben elejét venni annak, hogy ilyen vagy 
hasonló, a kerület megítélését, látképét befolyásoló hulladéklerakás valósuljon meg a 
kerületben? 

Köszönöm megtisztelő válaszát és a kerületi lakók tájékoztatását! 

Budapest, 2017. november 21. 

Legárd Krisztián 
önkormányzati képviselő 

Demokratikus Koalíció 


